

Alsønderup Idrætsforening



Referat : ASGI HB møde : 05 Maj 2022

Deltagere: Tine Bojer (ASGI HB), Margit Enevoldsen (Tennis), Linda Lyng Madsen (ASGI HB), Christian Bojer (Skydning), Bo Lyng Madsen (Dart), Benny Haas-Madsen (ASGI HB), Nikolaj Lyng Madsen (Fodbold), Maia Hejlesen (Teater) & Peter Windum (ASGI HB)

Referat.

1. Velkommen ved Peter

Tjeck-in, bordet rundt ved alle.

2. Status fra ASGI Formand

Gennemgang af referat fra sidste møde.

Møde vedr. opdatering af "Vedtægter, arbejdsplan, forretningsorden samt samarbejdsaftale med Kulsviervgården" er ikke blevet afholdt. Møde flyttes til efter GF. **AKTION.** Peter indkalder.

Online lokalebooking af klubhus (Conventus) fungerer, men rettelser skal laves (Tennisbookinger sker med 15 min interval & Mødelokale 2 mangler i oversigt).

Tine har lavet "Enkel forretningsorden" for Gymnastik. Tine vil ligeledes kontakte hver afdeling med henblik på udarbejdelse af deres. **AKTION.** Tine vil kontakte hver afd.

AKTION. Christian vil udarbejde regelsæt vedr. lån af vores UV-Lys (opgave fra ASGI HB møde FEB2022).

AKTION. Linda udarbejder forslag til hvem fra ASGI der har hvilke rettigheder i Conventus (opgave fra ASGI HB møde FEB2022).

Vedr. brugeraftale med Hillerød Kommune. Linda har set på HGI's aftale – selvforvaltningsaftale.

AKTION. Linda vil tale med "Ju-Jutsu Michael" fra HSI. (opgave fra ASGI HB møde FEB2022).

Kommunen har påbegyndt el-renovering i klubhuset – dog ikke færdige endnu. Margit fortsætter med kontakt til kommunen vedr. opgave.

Hillerød Cykelklub har sagt OK til anvendelse af køleskab.

Opgave vedr. måtter i klubhus udgår. Bo vil i stedet for, gerne give sine gamle riste til klubhus. **AKTION** Bo.

Nye punkter til dette møde.

Peter gennemgik præsentationer fra tidligere afholdt HSI Fundraising aften i Royal Stage, inkl. Peters præsentation af ASGI.

God snak vedr. muligheder for at søge fonde. Skydeafdelingen har flere relevante emner, der kan søges til.

Præsentation fremsendes herefter ti ASGI HB. **AKTION** Peter.

Peter orienterede om "Sponsor-salg.dk" kontakt til fodboldafdelingen vedr. gratis spillertøj. Lokale annoncører er blevet kontaktet og spillertøj endnu ikke modtaget !! Der følges op på dette ved næste møde.

Peter fortalte om hans idé med mere reklame for ASGI i Lokalt Nyt. Gøres ved helsides reklamer for hver afdeling, fordelt over to numre.

ASGI deltagelse i Lokaldysten blev drøftet. Idéen er god, men der var ingen i bestyrelsen der ønskede at være ansvarlig for afholdelsen. De enkelte spørger i respektive afdelinger for interesse.

På dette tidspunkt kom Susan forbi, for at fortælle om "Broen".

Broen er en forening der hjælper udsatte børn og unge til et aktivt fritidsliv. Susan håber på vi kan få et samarbejde mellem idrætsforeningen og Broen. Man kan læse om foreningen: www.broen-hilleroed.dk. Margit og Peter har meldt sig som kontaktpersoner. ASGI vil annoncere for projektet på ASGI.DK og FB.

3. Status fra ASGI kasserer.

Linda har bogført alt.

Alt er sendt til vores egen revisor, Poul Erik Sandholt. Har også modtaget det igen.

Regnskab budgetteret med underskud på 146.000 kr. – kom ud med underskud på 130.000 kr.

Beløb tages fra egenkapital.

Vi havde en længere drøftelse af de enkelte afdelingers overskud/underskud kontra hele idrætsforeningens samlede økonomi !! 70/30 fordelingen vedr. betaling af haltid skal evt. revurderes i fremtiden.

Der var enighed om, at eventuelle ønsker fra ASGI til kommunen skal håndteres direkte af Idrætsforeningen og ikke udenom ASGI via Lokalrådet !

OBS på: Prisen på automatiske SMS'er er steget fra 25 øre til 40 øre. Alle afdelinger bedes venligst have fokus på dette.

4. Kulsviergården

Indhold i seneste referat / sidste møde fra Kulsviergården blev drøftet.

5. Diverse

ASGI Generalforsamling.

Indkaldelse lavet i Lokalt Nyt, FB og ASGI.DK.

På valg er Linda og Benny, der er villig til genvalg.

På valg er ligeledes Rasmus Mark, der er udtrådt og ikke ønsker genvalg. Best. foreslår Tine.

Best.suppleant er på valg. Tine foreslår Pernille fra Gym.

Poul Erik og Tina er villig til genvalg. Ligeledes Bo som fanebærer.

Emner til priser skal sendes til Peter hurtigst muligt. Kriterier udsendes efter møde af Peter. **AKTION.**

Bo sørger for Øl/vand til GF. **AKTION.**

Udnævnelse af æresmedlemmer.

Ikke gennemført endnu hos skytterne.

6. Kort status fra alle afdelinger

Teater.

Har holdt GF, fået et nyt medlem i bestyrelsen.

Havde konstituering i Tirsdags, Maia fortsætter som formand.

Teater har 1.læseprøve den 22 Maj (Askepop).

Gymnastik.

Afdelingen havde opvisning den 3 april, der var en kæmpe succes med stort økonomisk overskud.

Har haft god sæson.

Har 2 sommerhold, med god tilmelding til.
Har haft afslutningsmøde, hvor mange nye meldte sig som trænere.

Skydning.

Haft OK efterårssæson. Dog en naturlig nedgang i vintersæsonen.
Fremmøde er godt ved udendørs start.
Har gennemført god GF, bestyrelse nu på 5 mand.
Vil arbejde på etablering af udendørs lys på baner samt prøve at afholde "hyggedag" hvor alle er velkomne.

Badminton.

Nanna stopper, Jacob hjælper ny afdeling i gang.
Badminton deltog ikke i møde.

Dart.

Det går fint i afdeling.
Ny sæson er startet 1.april.
Vurderer mulighed for at skabe faciliteter, så klubben kan have "Konkurrence faciliteter"
Pt. 10 medlemmer i Dart.

Fodbold.

Har pt. et veteran- samt børnehold.

Tennis.

Har pt. 38 medlemmer i Tennis. Bordtennis har 16 medlemmer.
Tennis er kommet godt i gang, de har dog endnu ingen banemand.
Vandingsanlæg i stykker igen.
Har 2 arrangementer i næste uge – både Drop-In og Junior træning ved Bo.
Gennemfører skolearrangement med Sophienborg skolenden 18 Maj – i samarbejde med DGI.
Åbent hus den 29/5 kl: 14.00

NERF.

NERF KAMP har haft åbning i April med stor succes, forventer næste åbning efter sommerferie.

8. Eventuelt

Info fra Margit:

- Husk tilbagemelding til Margit, vedr. opslag på sociale medier.
- Kig på "Pickelboard" – det skulle være det nye !!

Peter (Formand, ASGI) sluttede mødet af med at takke alle for det store frivillige arbejde, I alle gør for Alsønderup Idrætsforening. Uden jer, kunne vi ikke have denne fantastiske forening !!

ASGI Generalforsamling er den 18 Maj kl 19.30.

Næste ASGI HB møde er den 22 August 2022 kl: 18.00 og Maia vil sørge for mad og drikke til mødet.